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Název  Komise pro informace a media (KIM) 

Datum konání 19. 10. 2015 

Místo konání Zasedací místnost MěÚ 

Přítomni 
Růžička, Zmeškal, Rabušicová, Velan, Kotulanová, Sedláček, 
Šlancar, Dlábková, Balaščák 

Hosté Trněná, Nevrklová, Kopecký 

Program 
1. Šlapanický zpravodaj č. 5 a 6/2015 
2. Náměty na ŠZ pro rok 2016 
3. Zpětná vazba vedení města k předchozím návrhům KIM 
4. Aktuální podněty 
5. Různé 

Průběh 

 
1. Připomínky k ŠZ 5/2015 – stále se vyskytují PR články výdělečných činností v kombinaci 

s reklamou (např. Yamaha) -  nutné jasné zdůvodnění ze strany redakce; řada 
připomínek technického a grafického charakteru – za přípravu k sazbě a dodržování 
šablony zodpovídá p. Šlancar, jasné nastavení grafiky námětem pro rok 2016; ŠZ 
6/2015 – nosné téma bude doprava (zpracovat novinářským způsobem); 

2. ŠZ v roce 2016 – na každé číslo připravit 1 nosné téma; grafika – standardní šablona 
bude vycházet z grafického manuálu města (připravuje se, bude výběrové řízení na 
zpracování), nejvíce připomínek ze strany ST k jednotnosti nadpisů, písma, obtékání, 
odlišení reklamy; opakovat výzvy přispěvatelům; dodržovat termíny uzávěrek; tlak na 
věcnost a srozumitelnost; častější anketní otázky; délka příspěvků; všechny připomínky 
budou zpracovány v „Námětech ke zlepšení ŠZ pro rok 2016“ 

3. Paní ST komentovala stanovisko vedení města k některým návrhům KIM: - na 
městském Facebooku bude město upozorňovat na akce jiných pořadatelů sdílením či 
odkazem (pí Nevrklová informuje pořadatele, jak vytvořit událost, aby se dala sdílet 
v kalendáři + pravidla, v jaké podobě mají dodat podklady pro pozvánky); - na plakátech 
a v upoutávkách na IŠ lze ponechat info o pořadateli jen u těch, kteří nejsou politickými 
subjekty; - vizuál města – připravuje se výběr na zhotovitele; - reportáže na IŠ – KIM se 
zcela neshoduje se ST v hodnocení formy reportáží (shoda na nevhodnosti hudebního 
podkresu ke slavnostem, rychlost střihu je dle KIM přiměřeným kompromisem na cestě 
k modernosti); - návrh udělat průzkum spokojenosti mezi diváky v příštím roce; - odd. 
PR připravuje výběrové řízení na dodavatele reportáží pro rok 2016; 

4. Podnět z KV – kdo odpovídá za likvidaci starých výlepů a neestetických plakátů či 
sdělení (potrhané, poškozené) – info p. Kopeckého, zodpovídá p. Hanzl, provádí se 
několikrát ročně, návrh KIM na častější pravidelnou obhlídku a případný zásah (1x měs);  

5. Různé – web města – jmenována prac. skupina, připravuje se výběr na zhotovitele; - 
p.Kopecký podal info o přípravě aktivit a informování o nich v době výročí bitvy u 
Slavkova (KIM v tomto nemusí nic podnikat); - QR kódy – prvotní seznam několika 
budov připravil p. Kopecký, nezůstat u budov, navrhnout další položky a seznam na 
2016; na webu umístit přehled návrhů KIM (i ostatních komisí) směrem k vedení města a 
info, co se s nimi dále děje (1 soubor nad zápisy z komisí);  
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REKAPITULACE: 
- ST pošle souhrn připomínek k ŠZ 
- pí Nevrklová info pořadatelům o tom, v jaké podobě mají připravit podklady na pozvánky 
zveřejňované v městských mediích 
- p. Kopecký, KIM - návrh seznamu objektů pro umístění QR kódů 
- ST, Růžička, PR odd. připraví přehled návrhů komisí pro vedení města na webu 

Termín a předběžný program příští schůzky: 

 
Středa 18. 11. 2015 v 17 hodin, MěÚ;  
Předběžný program:  
- příprava ŠZ 6/2015 
- propagace města směrem ven 
 

Vyhotovil: Růžička 

Podpis    


